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PROTOKÓŁ Nr  23/2017 
 posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów,  

które odbyło się 8 maja 2017 roku, o godz. 1400 

 
Przewodnicząca Komisji - Teresa Majkusiak 
Protokolant   - Alicja Dąbrowska  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie, w którym uczestniczyło  8 radnych na ogólną 
liczbę 9 oraz zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu).  
 
Uwag do porządku nie zgłoszono. Został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco:  
 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na 2017 rok. 
 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 

179/XXI/2016 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 23 grudnia 2016 roku dotyczącej 
Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego. 

 
3. Sprawy różne. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok. 
 
Projekt uchwały dotyczył zmian w następujących rozdziałach: 

• 60014 – drogi publiczne powiatowe, gdzie zwiększa się dochody o kwotę 400.000 
złotych oraz wydatki o kwotę 3.519.078 złotych (100.000 złotych pochodzi z Gminy 
Gózd, 300.000 złotych z Gminy Iłża a 3.119.078 złotych z wolnych środków powiatu). 
Środki te zostaną przeznaczone na:  
- przebudowę drogi Wierzbica – Polany – Krzyżanowice – 2.150.416 złotych. W 
budżecie powiatu na w/w zadanie zabezpieczone zostały środki w kwocie 1.652.492 
złote (z tego: środki powiatu 825.492 złote, dotacja z Gminy Wierzbica 710.000 złotych 
i dotacja z Gminy – Miasta Pionki 117.000 złotych). Z uwagi na znaczny wzrost cen w 
br. została zaktualizowano wartość zadania na 3.802.907,70 złotych. Zadanie to zostało 
zgłoszone do dofinansowania w roku 2017 w ramach Programu Przebudowy Gminnej 
i Powiatowej Infrastruktury Drogowej i przeszło pozytywną ocenę merytoryczną i 
znalazło się na wstępnej liście rankingowej (liście rezerwowej) z możliwością 
uzyskania dofinansowani w wysokości 1.652.490 złotych w przypadku powstania 
oszczędności w budżecie państwa.  
- przebudowę ulicy Wójtowskiej w Iłży w ciągu drogi Iłża – Wólka Gonciarska - 
1.268.662 złote. W budżecie powiatu na w/w zadanie zabezpieczone zostały środki w 
kwocie 800.000 złotych. Według zaktualizowanego kosztorysu inwestorskiego 
(sporządzonego na podstawie cen z marca bieżącego roku) wartość zadania wynosi 
2.068.661,64 złote. W celu realizacji zadania konieczne jest dofinansowanie go ze 
środków własnych w kwocie 968.662 złote. Powiat otrzymał na to zadanie pomoc 
finansową z Gminy Iłża w kwocie 300.000 złotych.  
- przebudowę drogi Kiedrzyn – Małęczyn – 100.000 złotych  
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• 85111 – szpitale ogólne, zwiększa się wydatki o kwotę 109.224 złote z przeznaczeniem 

na wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej wraz ze wszystkimi 
uzgodnieniami na wykonanie przebudowy i modernizacji Bloku Operacyjnego i Działu 
Chirurgiczno – Ogólnego w SPZZOZ Szpital w Iłży, 

 
• 85202 – domy pomocy społecznej, zwiększa się wydatki o kwotę 149.000 złotych 

(z wolnych środków, w tym 11.274 złote stanowią wolne środki z opłat i kar 
środowiskowych – pozostałość z lat 2015 - 2016), w tym w: §6050 – wydatki 
inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 120.000 złotych z przeznaczeniem na 
zadanie inwestycyjne pn. „Termomodernizacja budynku mieszkalnego Bl I DPS 
Krzyżanowice” i §6060 – wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych o 
kwotę 29.000 złotych z przeznaczeniem na zakup pralnico – wirówki w DPS 
Krzyżanowice. Na w/w zadanie inwestycyjne zostały zabezpieczone środki w budżecie 
powiatu na 2017 rok w kwocie 150.000 złotych. Ogólny koszt zadania według 
kosztorysu inwestorskiego wynosi 270.000 złotych, 
 

• 85333 – powiatowe urzędy pracy, zwiększa się dochody o kwotę 124.334 złote (zwrot 
z Funduszu Pracy kosztów obsługi projektu współfinansowanego z EFS) i w §4019 – 
wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 106.350 złotych i §4119 – składki na 
ubezpieczenia społeczne o kwotę 17.984 złote z przeznaczeniem na sfinansowanie 
wynagrodzeń i składek na ubezpieczenie społeczne dla 4 pracowników obsługujących 
projekt współfinansowany z Europejskiego Funduszu Społecznego „Aktywizacja osób 
w wieku 30 lat i powyżej pozostających bez pracy w powiecie radomskim i m. Radom 
(II)”. 

 
Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że w tym projekcie uchwały nie znalazł 
odzwierciedlenia wniosek Komisji Zdrowia, który jednogłośnie wskazywał na potrzebę 
przeznaczenia środków na modernizację Szpitala w Pionkach. Będzie się dopytywał na sesji co 
się dalej z tym wnioskiem dzieje, jakie będą jego losy. Bobrze byłoby aby go uwzględnić i 
środki w kwocie 1 mln złotych, które są w budżecie przeznaczone na szpitale znacznie 
powiększyć. Następnie zapytał, czy środki w kwocie 109.224 złote na blok operacyjny Szpitala 
w Iłży będą z pieniędzy zaplanowanych na modernizację Szpitala w Iłży.   
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska wyjaśniła, że środki ujęte w budżecie były 
zaplanowane jako wkład do RIT-u. A te 109.224 złote są wprowadzane z wolnych środków, 
które są na rachunku budżetu powiatu. Tamte środki pozostają nienaruszone.   
 
Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że Wicestarosta wielokrotnie podkreślał i przypominał 
o wniosku składnym do Wojewody o sfinansowanie w kwocie 5 mln złotych modernizacji 
szpitala. Tych pieniędzy byłoby za mało na całą modernizację, bo jest ich potrzeba około 
10 mln złotych, więc z jakich środków te pieniądze miały by być ewentualnie dołożone gdyby 
te 5 mln złotych się pojawiło.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska jeżeli byłaby taka sytuacja to Zarząd ma jeszcze do 
dyspozycji nierozdysponowane wszystkie wolne środki z poprzedniego roku. Ponad 17 mln 
złotych. Część już z tych pieniędzy była zagospodarowana przy uchwale budżetowej 5 mln 
złotych. A resztę środków wprowadza są na kolejnych sesjach. Reszta pieniędzy jest w 
budżecie.  
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Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy Zarząd zajmował się tym wnioskiem z Komisji 
Zdrowia. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że nie było formalnego wniosku 
Wydziału Zdrowia ani Komisji Zdrowia. 
 
Radny Waldemar Trelka zapytał ile wolnych środków zostanie po uwzględnieniu propozycji 
zawartych w przedmiotowej uchwale.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że 8,9 mln złotych.  
 
Radny Waldemar Trelka zapytał, czy ta wizja, pomysł trzech ścieżek rowerowych jest ciągle 
aktualna, czy składany jest wniosek wspólnie z Radomiem, który będzie głównym partnerem. 
I czy były planowane środki własne na te ścieżki.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że nie ma takiej wiedzy. Jest powołana 
komisja, która nad tym pracuje, w skład tej komisji wchodzą pan Daszkiewicz, pani dyrektor 
PZDP, którzy co jakiś czas się spotykają. Nie wie, czy złożone są już wnioski, czy nie.   
Co do środków odpowiedziała, że zaplanowany jest tylko wkład własny. Mamy na rok 2017 
zabezpieczone 3 mln złotych na ten cel.  
 
Radny Waldemar Trelka zapytał, co w przypadku jeżeli nie uda nam się pozyskać tych 
środków, czy wtedy w tym roku byłaby podjęta jakaś inwestycja z własnych środków. Jeśli tak, 
to która z dróg byłaby realizowana.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że wszystko będzie zależało od tego 
jak się potoczą losy tych wniosków.  
 
Radna Marzena Wiosna – Michałek poinformowała, że wpłynęło do niej pismo od Komitetu 
Społecznego związane z budową chodnika wzdłuż drogi z Wierzbicy do Polan. Osoby z 
Komitetu nie chcą budowy tej drogi bez budowy chodnika. Na jutro na sesję zapowiedział się 
ten Komitet z dużą ilością mieszkańców.  
Pismo w tej sprawie przekazała Przewodniczącej Komisji.   
 
Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że większość tej drogi biegnie przez tereny 
niezabudowane.  
 
Radny Waldemar Trelka stwierdził, że ludzie argumentują budowę chodnika tym, że zginęło 
tam 2 osoby, mają ekspertyzę z której wynika, że taki chodnik jest potrzebny, mają opinię 
Komendanta Policji, który był na zebraniu i przekonywał, że to jest właściwe rozwiązanie. 
Mało tego jak twierdzą ci ludzie pan Wójt zachęcił ich do tego, aby się zrzekli gruntów, które 
są przy tej drodze na rzecz budowy chodnika. Oni wszystkie te deklaracje podpisali. Jedna 
osoba się wstrzymuje. Oni te prace wykonali poszli do Wójta a Wójt im powiedział, że może 
kiedyś w przyszłości. 
 
Więcej pytań i uwag nie było.  
 
Radni przy 6 głosach za, 0 – przeciwnych, 2 – wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowali 
projekt przedmiotowej uchwały. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 179/XXI/2016 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 23 
grudnia 2016 roku dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego. 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że zmiany w WPF odzwierciedlają zmiany 
znajdujące się w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie.    
 
Pytań i uwag nie było.  
Radni pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały. Stanowi ona 
załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono.   
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 23 posiedzenie 
o godz.14.40. 
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Alicja Dąbrowska                                                                Teresa Majkusiak 
 

 

 

 

 


